
Fjugesta 2021-10-25 

Enkel fråga Johan Niklasson 

 

 

e-Post – Redan när du satt som ordförande för SON, blev du irriterad över att jag inte svarade på 

dina e-Post eller mötesinbjudningar, som inte kom fram eller kom fram för sent, dvs. efter mötet 

hade varit. Dessa problem verkar komma och gå hela tiden. 

 

ÅVC – Grönt kort – Det är jätteroligt att ÅVC:n är öppnad. Då jag vill ha tillgång till ÅVC när det passar 

min kalender, så har jag gjort utbildningen för Grönt kort i Askersund, då det skulle vara samma 

system i Fjugesta. Mitt första besök var på invigningsdagen och mitt andra planerade besök var på 

söndagen, vilket tyvärr slutade utanför grinden. 

 

Gästkonto för internetåtkomst i Multen, för gruppmöte inför detta kommunfullmäktige. 

För att underlätta för andra förtroendevalda, bokade jag Multen samt begärde gästkonto då jag ville 

kunna ansluta min laptop till Internet. Detta slutade med att det inte gick att logga in med utlämnade 

uppgifter. 

 

Öppnande av personligt adresserad post, utan medgivande – Att bryta mot brevhemligheten / 

grundlagen är riktigt allvarligt. Skatteverket blev kritiserades av JO då deras argument var att 

registrera inkomna allmänna handlingar utan dröjsmål.  

Mitt brev blev ankomststämplat 1/9-2021 och jag fick av en händelse se det ligga på ett bord inne 

hos utredningssekreterarna, när jag skulle justera ett protokoll. Dock hade oktober redan infallit, så 

man kan kalla det snigelpost. 

 

Fråga: 

Dessa bristande kunskap/rutiner/IT-drift/säkerhet mm känns ganska personligt riktade, då jag verkar 

drabbas av väldigt många. 

Är detta personligt eller är flera/alla drabbade av dessa brister? 

 

 

 

John Hägglöf 

Moderaterna Lekeberg 

 


